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Van het bestuur 
Astrid Glas is gestopt als penningmeester. Omdat tijdens de ALV zich 
niemand meldde om haar taak over te nemen zal zij lopende zaken tot 1 
november afmaken. Er is besloten om, als niemand de functie van 
penningmeester op zich wil nemen, dan maar een extern bureau in te 
huren. Dit kost waarschijnlijk € 1500 per jaar, dus een flinke verhoging 
van de contributie. 
Hierbij nogmaals een dringende oproep: Heb je verstand van financiën, 
wil je je inzetten voor onze vereniging: meld je aan! Astrid zal je inwerken 
en je krijgt hulp van Hac-wah Ng. Een extra voordeel is dat je als 
bestuurslid vrijgesteld bent van algemeen werkbeurten. 
 
Zomerfeest 
Op zaterdag 3 augustus zal er weer een zomerfeest zijn in en rond onze 
kantine. Reserveer vast deze datum in uw agenda en schrijf in op de lijst 
in de kantine. U heeft hierover ook een aparte mail gehad. We zien u 
graag allen verschijnen voor deze gezellige aangelegenheid! 
 
Kantinecommissie 
Onze kantine is het hart van de vereniging. Graag willen we de kantine 
vaker openen voor ontmoeting met een drankje en wat eten. Dit kan 
echter alleen als er mensen zijn die koffie/thee maken, drankjes en 
lunches serveren. Ook ijsverkoop op warme dagen wordt gedaan door 
deze commissie. Kom jij ons team versterken? Als je in deze commissie 
zit ben je vrijgesteld van algemeen werkbeurten. 
 
Nieuwe hakselaar 
Er is een nieuwe hakselaar aangeschaft. Het is weer mogelijk om 
tuinafval klein te maken. De hakselaar kan worden gebruikt na instructie, 
dit om schade aan personen en het apparaat te voorkomen. Neem voor 
het gebruik contact op met John Peeters, (tuin 43), Dick Overduin (tuin 
22) of Peter Beerbaum (tuin 54) zij kunnen uitleg geven over het gebruik 
van de hakselaar. 
 



 
Afscheid en welkom 
Leo en Marja Koster verhuizen naar Vleuten. We wensen hen veel plezier 
in hun nieuwe woning. Hun tuin wordt overgenomen door Eelco Mol en 
Franska Tijhuis. Zij verhuizen van tuin 19 naar 52. We wensen hen veel 
plezier op hun nieuwe stek. Tuin 19 en 21 komen vrij en de 
overdrachtscommissie is in gesprek met kandidaten van de wachtlijst. 
 
Andere vacatures 
Omdat Leo Koster verhuist heeft Bep Beerbaum inmiddels een maatje 
gevonden om leegkomende tuinen weer van een nieuwe gebruiker te 
voorzien. Peter Mook (tuin 14) wil graag meedoen in de overdracht 
commissie en ook Michiel van Breda, (tuin 48) heeft interesse. Met 3 
personen moet het lukken om leegkomende tuinen weer van nieuwe 
gebruikers te voorzien. 
 
Tuin app. en website 
Heeft u zich al aangemeld voor onze app. en website? Heel handig om 
een vraag te stellen of informatie te vinden en te delen. Aanmelden kan 
bij Dick Overduin, onze webmaster. 
 
Wist u dat… 

- onderzoekers van de Universiteit Wageningen en de Universiteit 
Leiden hebben geprobeerd rijst te telen in Nederland?  

- dat de oogst minimaal was, maar ze het dit jaar opnieuw proberen, 
met dit keer 32 verschillende soorten? 

- de aardappeloogst in Nederland slecht is omdat de grond op 
sommige plaatsen te nat was om aardappelen te poten? 

- een rijstveld niet persé constant onder water hoeft te staan? Het 
helpt wel tegen onkruid, maar vochtige grond is ook goed genoeg. 

 

 
 
 
 
 
 



Sporen (2) 
In de vorige nieuwsbrief werd al eens genoemd dat het belangrijk is dat 
tuinleden zorgen dat hun kinderen of hond geen sporen achter laten waar 
andere tuinleden last van ondervinden. Helaas was er twee weken 
geleden een incident waarbij een pot knikkers uit het kantinegebouw was 
uitgestrooid over het tuinpad er naast en waren er bloemen uit 
bloembakken getrokken. Daarom nogmaals het verzoek om goed op je 
kinderen te letten. Als ze zelfstandig naar de wc zijn gegaan, kan je 
bijvoorbeeld voor je vertrek even controleren of ze de wc en het 
kantinegebouw netjes hebben achter gelaten.  
 
Spreuk van de maand  

 
‘Ah gelukkig, meer regen. Ik was al bang dat ik mijn opblaasbare 

tuineiland dit jaar niet zou kunnen gebruiken.’  
Hamming, tuin 25 

 

 
 
 
 
 

 


